

KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

JABATAN PERHUTANAN NEGERI NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS

KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

1. Tawaran adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat Bumiputera yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dalam kod bidang 020201 (Mesin-mesin Pejabat dan Aksesori) atau 221502 (Perkhidmatan Penyewaan dan Pengurusan Mesin dan Peralatan pejabat) seperti di bawah bagi menyertai sebutharga berikut:

No./ Tajuk Sebutharga	Kod Bidang Pendaftaran	Tarikh Tutup Sebutharga
Perkhidmatan Sewaan Mesin Penapis Air Di Bawah Jabatan Perhutanan Negeri Sembilan	020201 (Mesin-mesin Pejabat dan Aksesori) atau 221502 (Perkhidmatan Penyewaan dan Pengurusan Mesin dan Peralatan pejabat)	4 MAC 2020 (RABU) Tidak lewat pada jam 12.00 tengahari

2. Dokumen Sebutharga ini dijual dengan harga RM30.00 (Ringgit Malaysia: Tiga Puluh Sahaja) di kaunter hasil Jabatan Perhutanan Negeri, Negeri Sembilan bermula 27 Februari 2020 kepada penyebutharga yang menghadiri sesi taklimat dan lawatan tapak sahaja.
3. Dokumen Sebutharga yang telah lengkap diisi perlu dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di Jabatan Perhutanan Negeri, Negeri Sembilan, Tingkat 4, Blok C, Wisma Negeri, Jalan Dato' Abdul Malek, 70503 Seremban, Negeri Sembilan sebelum atau pada 4 Mac 2020 pukul 12.00 tengahari. Tawaran yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan.
4. Satu sesi taklimat dan lawatan tapak akan diadakan kepada penyebutharga ATAU wakil. Kehadiran adalah **DIWAJIBKAN. Hanya penama di dalam Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat sahaja yang boleh menghadiri lawatan tapak atau sesi taklimat sebutharga.** Penyebutharga / syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat, Kementerian Kewangan.

5. Penyebutharga yang berminat dikehendaki menghadirkan diri pada tarikh, masa, dan tempat seperti berikut :

Tarikh : **26 Februari 2020 (Rabu)**
Masa : **9.00 pagi**
Tempat : **Anjung Rimba**
Taman Eko Rimba (TER) Ulu Bendul
Kuala Pilah

Perhatian : Sila bawa bersama Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat dan Sijil Pendaftaran Syarikat (SSM) untuk semakan Urusetia Sebutharga semasa sesi taklimat/lawatan tapak.

Sebarang pertanyaan mengenai dokumen dan spesifikasi sebutharga ini boleh menghubungi pegawai berikut :

Puan Massuhana binti Mohamed	06-7659875
Puan Siti Rozana binti Mohd Esa	06-7659875

Tarikh Kenyataan Tawaran Sebutharga
ini dikeluarkan: 14 Februari 2020